
 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 28/09/2021 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Καταρρέει η λειτουργία του Γενικού Νοσοκομείου Κατερίνης με την 

αναστολή 125 εργαζομένων» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Κατερίνης και σύμφωνα με ανάρτηση σε 
τοπική ιστοσελίδα του Διαδικτύου, διαταράσσεται πλήρως η λειτουργία του 
Νοσοκομείου της Κατερίνης, το οποίο, από τον Αύγουστο του 2020, με απόφαση του 
Κεντρικού Συμβουλίου Υγειονομικών Περιφερειών («ΚΕ.Σ.Υ.ΠΕ.») και με εντολή του 
Γενικού Γραμματέα Υπηρεσιών Υγείας είχε οριστεί ως Νοσοκομείο Αναφοράς για 
νοσηλεία κρουσμάτων από τον ιό «Covid-19». Μετά την απόφαση να τεθούν σε 
αναστολή εργασίας 125 εργαζόμενοί του, το κενό που δημιουργήθηκε έχει διαταράξει 
την εύρυθμη λειτουργία του Νοσοκομείου, με αποτέλεσμα, οι ασθενείς να υφίστανται 
ταλαιπωρία, μη καλή εξυπηρέτηση και πολλές ώρες αναμονής στα Εξωτερικά Ιατρεία, 
με τις Κλινικές του ανωτέρω νοσοκομείου να υπολειτουργούν. Το εξειδικευμένο 
προσωπικό που χάνεται, δεν αντικαθίσταται, ενώ φαίνεται ότι δεν θα επιτευχθεί η 
επαναφορά του ανωτέρω νοσοκομείου στους κανονικούς του ρυθμούς με τρίμηνες 
προσλήψεις. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Πως προτίθεσθε να αντιμετωπίσετε το μείζον ζήτημα της υπολειτουργίας του Γενικού 
Νοσοκομείου της Κατερίνης, κατόπιν της απόφασης της Κυβέρνησης περί αναστολής 
εργασίας μέρους των εκεί υπηρετούντων γιατρών και εν γένει, του υγειονομικού του 
δυναμικού; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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